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Protokoll för enhetsråd 

Sekreterare: Alexandra Dahlstedt 

1. Föregående minnesanteckningar och återkoppling 

- Bordläggs då att detta är första enhetsrådet för Torparegatan i Attendos regi. 

  

2. Information om verksamheten och personalsituationen utifrån uppdraget 

- Verksamhetschef Lerina Gadzo Mujkic berättar om att Attendo Lambohov är uppdelat 

på två enheter; Tröskaregatan och Torparegatan. Personal utgår från båda husen. 

Inom hemsjukvården arbetar två sjuksköterskor. Arbetsterapeut och fysioterapeut 

som är kopplade till Attendo Lambohov utgår från Hemrehab  i Mjärdevi. 

Lunchservering och träffpunkt finns i respektive hus. Attendo Lambohov har en 

verksamhetschef och en biträdande verksamhetschef samt totalt tre planeringsledare 

fördelade på de två husen.  

- Fråga uppkommer vem som ansvarar för maten som serveras i matsalen och i 

lunchlådorna som levereras som matlåda till kunderna. Synpunkter om att 

matleveranser har missats och att matlistor slarvats bort vid enstaka tillfällen. 

Verksamhetschef tar med sig synpunkter kring maten till kökschefen. Fråga 

uppkommer om möjligheten att komma utifrån och äta. Verksamhetschef berättar att 

det är möjligt att komma utifrån och äta på båda lunchserveringarna men att man till 

fördel kan anmäla att man kommer och äter några dagar innan för att försäkra sig om 

att matalternativ finns. 

3. Aktiviteter och hälsofrämjande arbete på träffpunkten 

Träffpunktsansvarig Daniella berättar om träffpunkterna och de 

aktiviteter som erbjuds.  

- Synpunkter på prisskillnaden på trivselkvällar på 

Torparegatan respektive Tröskaregatan lyfts. 

Verksamhetschef berättar att kostnaden för aktiviteterna 

beror på vad aktiviteterna innehåller och vilka kostnader de 
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medför. Intäkterna för träffpunkten går direkt tillbaka till Träffpunkterna. Daniella 

informerar om de hälsofrämjande aktiviteter som erbjuds i samarbete med rehab-

personalen och att det finns minigym att tillgå. Synpunkter framkommer att 

gymutrustningen sitter för lågt. Verksamhetschef informerar om att ett större gym 

finns att tillgå i Skäggetorp. Fråga om vad maten kostar lyfts av kunderna. 

 

4. Mat- och måltidsmiljö i lunchserveringen 

Kunderna framför klagomål kring att det ibland har varit för få portioner mat beställda. 

Även såsen som serveras till maten upplevs för tjock och ibland för tunn i konsistensen. 

Flera kunder har uppmärksammat att potatisen ofta är för okokt. Verksamhetschef tar 

med sig synpunkter kring maten till kökschefen. En fråga om personaltätheten i 

köksserveringen på helgerna lyfts. Verksamhetschef förklarar att det är färre 

hemtjänstinsatser på helgerna och därmed färre personal. Vissa kunder upplever att det 

är svårt för personalen i köket på helgen ibland att hinna med och servera maten i tid. 

Verksamhetschef och planeringsledare tar med sig detta inför kommande planering av 

verksamheten. 

5. Delaktighet (upplevelse och hur man skapar det) 

- Kunderna tycker att de får vara delaktiga i innehållet på träffpunkten. 

 

6. Information från ansvarig kontaktpolitiker om aktuellt i vård- och 

äldreomsorgsnämnden 

Kontaktpolitiker Jan Törnefeldt Information om förändringar inom förvaltningen för 

äldrefrågor.  Ny teknik för SÄBO är på gång. Jan informerar om att språkkrav vid 

anställning ska införas där kunskaper i svenska språket motsvarande åk 9 ska vara ett 

krav. Nya kort på kontaktpolitiker ska sättas upp i verksamheten. Nämnden har gjort en 

rundresa där man besökt olika boenden. Tidigare har de även besökt andra kommuner. 

Jan informerar om att mottagningskök ska försvinna. Vidare lyfts seniordagen som var 

välbesökt. Diskussioner förs om den ska eventuellt ska flyttas till våren. 

Fråga om vad fast omsorgskontakt innebär lyfts av representanter från PRO. 

 

7. Övriga frågor 

- Fråga lyfts om det utgår personal från båda husen nattetid.  

 


